
Šefik Džaferović: 

Pitanje upućeno Kolegiju Predstavničkog doma: ''Nisam zadovoljan ovim odgovorom, mislim 

da se ovdje izbjegava dati suštinski odgovor. I ja molim Kolegij da se putem Sekretarijata 

istraži ova situacija, tačno kad se šta dešavalo i gdje stvari stoje, da se o tome, ako treba, 

ovdje u Parlamentu otvori rasprava. 

   Zbog čega do danas, evo šest godina, 7 miliona dolara nije uplaćeno na račun                                                                            

Univerziteta u Sarajevu dobivenih od prodaje tog zemljišta za potrebe Ambasade SAD-a u 

Sarajevu?'' 
 


